
اخبارخبر كوتاه
یحیی گل محمدی: با شایستگی به نیمه نهایی آسیا رسیدیم

انگیزه فراوانی برای صعود به فینال داریم

بشار: النصر را به خوبی آنالیز کرده ایم

 امیدواریم فینالیست شویم

یحیی گل محمدی می گوید که شاگردانش 
قصد دارند با پیروزی در بازی فردا سبب شوند تا 
را  خود  اقتصادی  مشکلات  از  بخشی  ایران  مردم 

فراموش کنند.
پیش  خبری  نشست  در  محمدی  گل  یحیی 
از بازی با النصر حضور یافت و در ابتدای صحبت 
فدراسیون  و  بازی  برگزاری  مسئولان  از  هایش 
از  بابت میزبانی آن ها تشکر کرد و گفت:  فوتبال 
اینطور  مسابقات  شد  گرفته  تصمیم  که  هم  وقتی 
برگزار شوند، من خوشحال شدم و برایشان آرزوی 
موفقیت می کنم. او سپس صحبت های فنی خود 

را آغاز کرد.
 النصر سازماندهی خوبی دارد

به  گفت:  النصر  با  بازی  درباره  محمدی  گل 
تیمی  و  است  فینال  ماقبل  که  رسیدیم  ای  بازی 
می رسد.  فینال  به  بگذرد،  بازی  این  از  بتواند  که 
فکر کنم هم تیم ما هم النصر با شایستگی به این 
مرحله رسیدند و بازی های خوبی را از طرف تیم 
سازماندهی  با  و  دارند  خوبی  نظم  و  دیدیم  النصر 
خوب و فوتبال زیبا پیش می روند و حقشان بود که 

به این مرحله برسند.
 بدون شک سزاوار صعود بودیم

با  و  داشتیم  زیادی  مشکلات  ما  افزود:  وی 
این مشکلات  از  رسیدیم.  دوحه  به  زیاد  مشکلات 
و موانع رد شدیم و توانستیم به مسابقات برسیم و 
خوشبختانه با اراده خوبی که بازیکنان از خودشان 
در  و  کردیم  صعود  سخت  گروه  از  دادند،  نشان 

مرحله حذفی نیز پاختاکور و السد را شکست دادیم 
به  تا  کردیم  عبور  دشواری  و  سخت  مراحل  از  و 
اینجا برسیم. بدون شک سزاوار و شایسته حضور در 
این مرحله بودیم و این شایستگی را فردا هم نشان 
خواهیم داد و انگیزه های زیادی داریم تا به فینال 
کردن  خوشحال  هدفمان  بزرگترین  برسیم.  آسیا 
مشکلات  ایران  مردم  می دانیم  و  است  هدفمان 
برد  با  می توانیم  برد،  با  و  دارند  زیادی  اقتصادی 
فراموش  را  مشکلات  این  از  بخشی  شویم  باعث 

کنند.
 همبستگی بازیکنان ما فوق العاده است

صحبت  از  دیگری  بخش  در  محمدی  گل 
پرسپولیس  پرتعداد  صعودهای  درباره  خود  های 
گفتید،  را  خوبی  نکته  کرد:  عنوان  نهایی  نیمه  به 
حرف  که  داده  نشان  ها  سال  این  در  پرسپولیس 
های زیادی در فوتبال آسیا دارد و با برنامه ریزی 
خوب و همبستگی خوب و بازیکنان و مربیان قوی، 
پایه گذار بسیاری از موفقیت های این تیم شدند 
و امسال تفاوتی که می کند این است که هواداران 
مقابل  را  ها  بازی  این  اگر  ما  نداشتند.  حضور  ما 
تر  راحت  کارمان  داشتیم  خود  هوادار  هزار   100
بود. حمایت هواداران تاثیر بسیار زیادی در عملکرد 

ما می گذاشت.
 هدف ما قهرمانی است

هایش  ادامه صحبت  در  پرسپولیس  سرمربی 
نیستند  کنارمان  که  است  درست  اما  کرد:  عنوان 
از فضای مجازی  انرژی مثبت زیادی  ولی همیشه 
و به ما دادند و ما این انگیزه زیاد را که داریم و در 
هاست  انرژی  این  خاطر  به  دادیم،  نشان  ها  بازی 
بیاوریم  دست  به  را  خوبی  عنوان  که  امیدوارم  و 
بار  اولین  برای  اگر  اتفاق  این  و  شویم  قهرمان  و 
و  باشگاه  اعضای  تک  تک  افتخار  باعث  دهد،  رخ 
بازیکنان خواهد بود. امیدوارم این اتفاقی که دوست 

داریم رخ دهد، بیفتد.
او درخصوص برگزاری بازی تحت تاثیر کرونا 
توضیح داد: به هر حال در این شکل تفاوت زیادی با 
حالت عادی دارد و یک سری محدودیت هایی برای 
بازیکنان، مربیان و... بوده و ما الان 3 هفته است که 
در قطر هستیم و مشکلات محدودیت این چنینی 
داشتیم. این کارمان را سخت می کرد و همه چیز را 
تحت تاثیر این شرایط دشوار محدودیت قرار می داد 
اما مجبوریم که این وضعیت را تحمل کنیم و به 
خوبی پشت سر بگذاریم. باید با این شرایط مبارزه 
تا وقتی  بیماری خطرناک است و  این  کنیم چون 
بازی  عادی  به صورت  نمی توانیم  شود،  کن  ریشه 
در  و  است  تاریخی  شرایطی  این  کنیم.  برگزار  را 
برهه ای هستیم که صبر و مقاومت مردم را نشان 
می دهد. در نهایت این مردم و ورزشکاران هستند 

که از این رقابت پیروز بیرون می آیند.

بازیکن تیم فوتبال پرسپولیس گفت: کادر فنی ما تیم النصر را به 
خوبی برایمان آنالیز کرده است.

بازی دو تیم پرسپولیس  از  بشار رسن در نشست خبری پیش 
مرحله  این  در  که  خوشحالیم  خیلی  گفت:  عربستان  النصر  و  ایران 
هستیم. این موفقیت با تلاش جمعی همه بازیکنان و کادر فنی حاصل 
شده است. ما راه سختی را تا اینجا طی کرده ایم و حریفان قدرتمندی 
را پشت سر گذاشته ایم. فردا با تیم قدرتمندی بازی داریم که قطعا 

شایسته رسیدن به این مرحله بوده اند.
خواسته  بتوانیم  امیدواریم  کرد:  تاکید  پرسپولیس  هافبک 
هواداران را برطرف کنیم و باز هم پیروز شویم. کادر فنی به خوبی 
نقاط ضعف و قوت تیم النصر را برای ما آنالیز کرده و امیدواریم بتوانیم 

فردا این مسائل را در زمین پیاده کنیم.
بشار رسن اظهار کرد: تلاش ما این است که امسال هم همان 
کاری که در فصل ۲01۸ انجام دادیم را تکرار کنیم و به فینال برسیم.
تیم  همراه  به  که  شد  پرسیده  بشار  از  خبری  نشست  این  در 
نیروی هوایی عراق سابقه قهرمانی در AFC CUP را دارد ولی با 
هافبک  بچشد.  را  آسیا  در  قهرمانی  طعم  نتونسته  هنوز  پرسپولیس 
پرسپولیس در پاسخ به این سئوال گفت: بله من در باشگاه عراقی دو 

بار قهرمان AFC CUP شدم ولی در لیگ قهرمانان سطح بازی ها 
ولی  رسیدیم  آسیا  فینال  به  بار  یک  هم  قبلا  ما  است.  بالاتر  خیلی 
نتوانستیم قهرمان شویم. می دانید که سطح فوتبال ایران و تیم های 
ایرانی خیلی بالاست و تیم های ایرانی همیشه تا مراحل بالای لیگ 

قهرمانان بالا می آیند.
هافبک پرسپولیس ادامه داد: همچنین باید بگویم که هواداران 
در ایران متفاوت هستند و همیشه تشنه  برد تیمشان بوده اند. الان 
انرژی  برایمان  همیشه  کرونا  وجود  با  و  مشکلات  همه  وجود  با  هم 
مثبت می فرستند. بشار درباره فشردگی مسابقات و امکانات قطر در 
قهرمانان آسیا گفت: سیستم خنک کننده ورزشگاه ها در قطر  لیگ 
خیلی شرایط را برای بازیکنان راحت کرده و همه بازیکنان با وضعیت 
بهتری در بازی ها حاضر می شوند. البته بازی ها فشرده است و کار همه 

تیم ها سخت بوده.
تشکر  تیم  پزشکی  کادر  از  دارم  دوست  اینجا  در  افزود:  وی 
کنم که ۲۴ ساعته تلاش می کند. بدون شک وقتی ما می بریم فقط 
بازیکنان یا کادر فنی علت این برد نیستند و همه عوامل تیم در کنار 

هم کمک کرده اند.
به  امتیاز  با یک  یادآور شد: ما  بشار درباره عملکرد پرسپولیس 

دوحه آمدیم و از همان ابتدا هر بازی برایمان یک فینال بود. خدا را 
شکر بازی های خیلی سختی را بردیم. حتی وقتی به الدحیل باختیم  

باز به مسابقات برگشتیم و با شکست شارجه به مرحله بعد رسیدیم.
هافبک عراقی پرسپولیس درباره عملکرد بازیکنان تازه وارد این 
تیم گفت: ما ۵ بازیکن جدید در ترکیب اصلی داشتیم و کار سختی 
بود که هماهنگ شویم اما کادر فنی کار بزرگی کردند که توانستند در 

مدت کوتاهی این هماهنگی را در تیم ایجاد کنند.

مهدی رسول پناه:النصر دنبال جنگ روانی است
فقط یک بازیکن بالای ۳ میلیارد گرفته است

سرپرست باشگاه پرسپولیس با بیان اینکه بعد 
از جذب بازیکنانی چون حامد لک و عیسی آل کثیر 
انتقاد زیادی از وی شده بود، گفت: پرسپولیس در 

لیگ قهرمانان آسیا بدون ولخرجی حماسه آفرید.
باشگاه  سرپرست  پناه  رسول  مهدی 
موفقیت  و  پرسپولیس  وضعیت  درباره  پرسپولیس 
در لیگ قهرمانان آسیا گفت: جا دارد تشکر ویژه ای 
از گل محمدی سرمربی تیم و بازیکنان تیم داشته 
باشم که با غیرت خود حماسه آفریدند و دل این 
همه ایرانی را شاد کردند. به جز پرسپولیسی ها، در 
این وضعیت دل مردم ایران شاد شد. این بردهای 

پیاپی را به همه مردم تبریک می گویم.
بازیکنان  هماهنگی  بالای  سرعت  درباره  وی 
جدید با پرسپولیس گفت: گل محمدی درخواست 
چهار  سه،  در  ما  و  داشت  جدید  بازیکن  هفت 
کاری  یحیی  کردیم.  خرج  را  بازیکنان  این  روز 
بازی  فیکس  را  آنها  از  نفر  پنج  و  کارستان  کرد 
که  بود  این  بازیکنان  این  ویژگی های  از  یکی  داد. 
باشگاه های  داشتند.  پرسپولیس  به  عجیبی  عشق 
صنعتی پیشنهادات بالایی به آنها می دادند ولی این 

بازیکنان شرایط پرسپولیس را پذیرفتند.
سرپرست باشگاه پرسپولیس تصریح کرد: خدا 
را شکر توانستیم رو سفید شویم. به نظرم آقایحیی 
اینها اعتماد کرد و مزد اعتمادش را گرفت. در  به 

جذب بازیکنان جدید اصلًا ولخرجی نکردیم.
رسول پناه تاکید کرد: قرارداد تمام بازیکنانمان 
زیر 3 میلیارد است و فقط یک نفر 3 میلیارد و ۷00 
میلیون تومان گرفته است. همه چیز شفاف است. 
وقتی حامد لک و آل کثیر را گرفتیم چقدر به ما 
انتقاد شد بخصوص برای حامد لک ولی الان شاهد 
هستید یکی از بهترین دروازه بان های آسیا است. 

آل کثیر هم حماسه آفریده است.
این  از  که  پرسپولیس  سابق  بازیکنان  از  وی 
تیم جدا شدند تشکر کرد و درباره سرمربی این تیم 
مربیگری  داد در کلاس  نشان  گفت: گل محمدی 
صاحب سبک است. او از خانواده پرسپولیس است 
خانواده  و  جنس  از  یحیی  نیست.  هم  خارجی  و 

پرسپولیس بود و باعث افتخار این باشگاه هم شد.
سرپرست باشگاه پرسپولیس از محرم نویدکیا 
سرمربی سپاهان هم به خاطر تبریک به پرسپولیس 
تشکر کرد و افزود: ولی متاسفانه از دیگر باشگاه ها 
پیامی نیامد. البته شاید زود باشد. بردهایی که ما 
الشارجه  با  دیدار  در  داشت.  فینال  حکم  داشتیم 
پرسپولیس چنین بازی ای انجام نداده بود. بازی با 
السد هم شرایط سختی بود. من خودم در ورزشگاه 

بودم.
رسول پناه درباره احتمال جدایی شجاع خلیل 
زاده از این تیم بعد از پایان مرحله نیمه نهایی آسیا 
تاکید کرد: بازیکنان پرسپولیس را همه می خواهند 
و آنها را روی هوا می زنند. پرسپولیس دارد آقایی 
و  پرسپولیس  عشق  به  بازیکنان  این  ولی  می کند. 
هوادار مانده اند. تمام بازیکنان پرسپولیس ارزشمند 
هستند. شجاع بعد از نیمه نهایی از پرسپولیس جدا 
بازگشت  از  بعد  ندارد.  این خبر صحت  نمی شود و 
تیم به تهران، محبتشان را جبران می کنیم. مطمئن 
باشید بازیکنان خواهند ماند و قدرشان را می دانیم 

و فداکاری هایشان را جبران می کنیم.
خصوص  در  پرسپولیس  باشگاه  سرپرست 
لیگ  در  برد  خاطر  به  باشگاه  آسیایی  پاداش 
مرحله  دو  در  آنها  کرد:  آسیا خاطرنشان  قهرمانان 
پاداش را می دهند. یکی بعد از مرحله یک هشتم و 
یکی بعد از فینال. برد در هر بازی ۵0 و هر مساوی 
مرحله  هر  بابت  دارد. صعود  پاداش  دلار  هزار   10
الان  تا  دارد.  پاداش  دلار  هزار   1۵0 تا   100 هم 
حدود ۷۶0 هزار دلار نصیبمان شده است. مسئله 
حساب  به  سریع  خیلی  را  پول  این  که  است  این 
آنها  ولی  زدیم  نامه  کنفدراسیون  به  نمی ریزند.  ما 
بزرگ  نامه می زنند. مشکل  به کمیته های مختلف 
باشگاه  به  را  پول  می گویند  آنها  است.  تحریم  ما، 
ولی  هستیم  تحریم  الان  اما  می دهیم  پرسپولیس 
در  ایران  به سفارت  باید  باشد  قبل  مثل سال  اگر 

مالزی بدهند که این زمان می برد و ساده نیست.
وی در پاسخ به این سئوال که آیا در قرارداد 
بازیکنان پرسپولیس آپشن پاداش قرار دارد؟ گفت: 
این پول دو  این آپشن ها هست. فکر می کنم  بله 
سه ماه طول بکشد به دستمان برسد ولی سهمی از 

آن به بازیکنان می رسد.
وی در خصوص جنجال شادی گل عیسی آل 
کثیر بعد از گلزنی به پاختاکور و شیطنت رسانه های 
عربی  کشورهای  تیم های  گفت:  عربی  کشورهای 
استاد جنگ روانی هستند. آنها دنبال فراهم کردن 
و  بازیکنان  روانی هستند ولی  مقدمات یک جنگ 
آنها  نمی شوند.  روانی  بازی  این  وارد  ما  فنی  کادر 
می دانند به پرسپولیسی خورده اند که روحیه بالایی 
دارد. دارند این جنگ را ایجاد می کنند تا از روحیه 

پرسپولیس کم کنند.

فرصت لیگ قهرمانان به سود باشگاه های قطری
الرایه باشگاه بعدی مهدی ترابی را 

معرفی کرد
تیم های حاضر در لیگ ستارگان قطر فعالیت 
نقل و انتقالات را برای تقویت خود جهت فصل جدید 
رقابت ها انجام می دهند و در این بین نام ستاره های 
نیز دیده می شود.  روزنامه »الرایه« قطر در  ایرانی 
گزارشی در ارتباط با شرایط نقل و انتقالاتی تیم های 
مختلف حاضر در لیگ ستارگان منتشر کرده که در 
این گزارش درباره وضعیت برخی از بازیکنان ایرانی 
حاضر در این لیگ و همچنین بازیکنانی که مدنظر 
تیم های قطری قراردارند صحبت شده است. در این 
مرحله  وارد  قطری  های  باشگاه  است:  آمده  گزارش 
مهمی در نقل و انتقالات شده اند چرا که لیگ این 
کشور از سپتامبر گذشته شروع شد و سه هفته از این 
مسابقات پشت سرگذاشت شده است. به همین خاطر 
و با توجه به نزدیک شدن به پایان زمان نقل وانتقالات 
این باشگاه ها رقابتی جدی را برای جذب بازیکن آغاز 
کرده اند.  در حال حاضر نیمی از باشگاه های لیگ 
قطر هنوز نتوانسته اند تیم مدنظرشان را تکمیل کنند 
و برای داشتن تیمی قوی نیازمند جذب چند بازیکن 
باکیفیت هستند. در این میان باشگاه هایی مثل الخور، 
القطر، ام صلال، الریان و الخریطیات به دنبال تغییر 
در ترکیب و جذب بازیکنان جدید هستند. تعدادی 
از باشگاه های قطری  ستاره های مطرح خارجی را 
بونجاح  بغداد  السد   تیم  در   . اند  گرفته  به خدمت 
الجزایری، سانتی کازورلا اسپانیایی، وو یونگ جو ، نام 
تائه هی از کر ه و گیلهرم تورس از برزیل. همچنین در 
تیم الدحیل نیز بازیکنان مطرح خارجی مانند رامین 
بن  ادمیلسون،مهدی   ، المساکنی  یوسف  رضاییان، 
عطیه و دودو  بازی می کنند.  همین در مورد الوکره 
هم وجود دارد که در ترکیب آن ها عثمان کولیبالی 
مالیایی، سبایوس اسپانیایی، سانچز استرالیایی ، محمد 
بن یتو الجزایری و لوکاس مندز برزیلی حضور دارند. 
تیم الغرافه نیز  بازیکنان خارجی از جمله عدلان قدیوره 
و سوفیان هانی الجزایری ، هکتور مورینیو مکزیکی ، 
جاناتن کودیجا اهل ساحل عاج و کو جاچئول کرده را 
در ترکیبش دارد. السیلیه نیز کارا سنگالی، نادر بلحاج 
الجزایری، احمد حمودان مراکشی ، تیاگو برزیلی و 
از  امتیاز  با 9  اکنون  الاهلی که   ، مهند علی عراقی 
نام  به  بازیکن خارجی  بازی صدرنشین است ۵  سه 
های شانل لوری استرالیا، محمد دیامی سنگال، هرنان 
پرز پاراگوئه ، نبیل الزهرا مراکشی و امید ابراهیمی 
ستاره ایرانی را در اختیاردارد. در تیم الخریطیات نیز 
بازیکنانی چون ستاره ایرانی پژمان منتظری ، محمد 
عثمان سوریه ای ، راشد تیبرکانن مراکشی، عمر ساکو 
اهل ساحل عاج وهمچنین اوانس منساه حضور دارند. 

دیاباته و میلیچ فعلا در مرخصی؛ 
برمی گردند؟

در  همچنان  استقلال  خارجی  بازیکن  دو 
انتظار پرداخت مطالبات شان هستند.

شیخ دیاباته و هرویه میلیچ دو بازیکن خارجی 
استقلال در لیگ نوزدهم بودند که مدت ها است 
مطالبات خود را دریافت نکردند و این مساله باعث 
از حذف  بعد  میلیچ  و  دیاباته  است.  ناراحتی شده 
استقلال از رقابت های لیگ قهرمانان آسیا با باخت 
مقابل پاختاکور دیگر به ایران برنگشتند و قطر را به 
مقصد کشورهای خود ترک کردند. این دو بازیکن 
دارند  قرارداد  استقلال  با  دیگر  فصل  یک  اگرچه 
نیست.  مشخص  بعد  سال  برای  شان  وضعیت  اما 
استقلال  شده  برکنار  مدیرعامل  سعادتمند  احمد 
باشگاه  بدهی  پرداخت  با  بود که  اعلام کرده  بارها 
استقلال  بعد هم در  آنها فصل  دیاباته و میلیچ  به 
خواهند ماند اما حالا که سعادتمند رفته مشخص 
شده این دو بازیکن مقدار زیادی از مطالبات شان را 
دریافت نکرده اند. از این رو دیاباته و میلیچ فعلا در 
مرخصی بسر می برند اما با توجه به بندهای قرارداد 
شان به راحتی می توانند آن را فسخ کنند و البته 
با شکایت به فیفا هم مبالغ بالایی را طلب کنند. از 
سوی دیگر مدیران استقلال هنوز منابع مالی لازم 
نیافتند و  را  بازیکن  این دو  به  پول  پرداخت  برای 
مشخص نیست چه سرنوشتی برای لیگ بیستم در 
انتظار دیاباته و میلیچ خواهد بود.بی تردیدهواداران 
استقلال خواهان ادامه حضور این دو ستاره خارجی 
هستند اما باید دید شرایط برای ادامه همکاری با 

آنها فراهم خواهد شد یا خیر.

واکنش باشگاه پرسپولیس به خبر جدایی شجاع خلیل زاده

»محبت بازیکنان را جبران می كنیم«
از سوی سرمربی ایتالیایی صورت گرفت

دعوت از علی قربانی به تیم ملی آذربایجان

احتمال  خبر  به  پرسپولیس  باشگاه  سرپرست 
جدایی شجاع خلیل زاده از این تیم بعد از بازی با النصر 
بازیکنانی که گفته می شود  از  داد.یکی  نشان  واکنش 
ممکن است بعد از پایان کار پرسپولیس در مرحله نیمه 

نهایی لیگ قهرمانان آسیا از پرسپولیس جدا شود، شجاع 
خلیل زاده است. خلیل زاده عملکرد بسیار چشمگیری 
در آسیا داشته و گفته می شود تیم های قطری خواهان 
به خدمت گرفتنش هستند.مهدی رسول پناه سرپرست 
باشگاه پرسپولیس در واکنش به خبر احتمال جدایی 
خلیل زاده گفت: بازیکنان پرسپولیس را همه می خواهند 
آقایی  دارد  پرسپولیس  می زنند.  هوا  روی  را  آنها  و 
هوادار  و  پرسپولیس  عشق  به  بازیکنان  ولی  می کند. 
مانده اند. رسول پناه ادامه داد: تمام بازیکنان پرسپولیس 
ارزشمند هستند. شجاع هم بعد از مرحله نیمه نهایی از 
پرسپولیس جدا نمی شود و این خبر صحت ندارد. بعد 
از بازگشت تیم به تهران، محبتشان را جبران می کنیم. 
را  قدرشان  و  ماند  خواهند  بازیکنان  باشید  مطمئن 

می دانیم و فداکاری هایشان را جبران می کنیم.

علی قربانی مهاجم سابق تیم های استقلال و 
سپاهان بعد از درخشش در تیم تازه اش سومقاییت 

به تیم ملی آذربایجان دعوت شد.
ملی  تیم  جدید  سرمربی  بیاسی  دی  جیانی 
در  برای حضور  تیمش  بازیکنان  لیست  آذربایجان 
که  کرد  معرفی  را  قبرس  با  دیدار  و  ملی  اردوی 
در لیست مدعوین نام یک مهاجم ایرانی به چشم 
می خورد؛ علی قربانی مهاجم 30 ساله فصل گذشته 
ادامه  برای  تا  گرفت  تصمیم  که  اصفهان  سپاهان 
در  اکنون  برود.او  آذربایجان  لیگ  به  خود  فوتبال 
سه  در  و  می زند  توپ  آذربایجان  سومقاییت  تیم 
ثمر  به  گل  چهار  تیمش  برای  توانست  مسابقه 

برساند.
قربانی  که سابقه بازی در تیم استقلال و نفت 
تهران را هم دارد، در حالی این تصمیم را گرفته که 
احتمالا  تابعیت اش برای آذربایجان قطعی شده و 
ملی  تیم  لیست  در  نامش  تاکنون  این که  دلیل  به 
ملی  تیم  در  می تواند  نگرفته،   قرار  تاکنون  ایران 

آذربایجان به میدان برود.
به  پس  این  از  حالا  که  سوادکوهی  مهاجم   
و  می رود  شمار  به  دوتابعیتی  بازیکن  یک  عنوان 
به  دی بیاسی  نظر  زیر  کشور  این  ملی  تیم  برای 

میدان خواهد رفت.
بازی   ۲۵ طی  گذشته  فصل  در  قربانی  علی 

پس  اما  رساند  ثمر  به  گل   ۲ تنها  سپاهان،  برای 
از جدایی از سپاهان و در فصل جدید فوتبالی در 
موفق  و  رفته  میدان  به  سومقاییت  برای  دیدار   ۵
شده ۴ گل برای این تیم به ثمر برساند. او با تیم 
سومقاییت در مرحله مقدماتی لیگ اروپا به مصاف 
اشکندیا نقدونیه رفت ولی با شکست در این دیدار 

از صعود به لیگ اروپا بازماند.
در  بازی   ۴ از  امتیاز   ۷ کسب  با  سومقاییت 

صدرجدول رده بندی لیگ آذربایجان قرار دارد.
برتر  لیگ  در  قربانی  علی  اینکه  به  توجه  با 
ملی  تیم  به  دعوت  برای  شانسی  ایران  فوتبال  و 
نداشته، تصمیم گرفت در شرایط جدید و تیم ملی 
دیگری به میدان برود و این فرصت را در آذربایجان 

به دست آورده است.
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